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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
1. Klopt het dat de stoep opengebroken moet worden bij de aanleg van glasvezel? 
a. Zo ja, kijkt u dan ook direct naar vervanging en modernisering van stoepen, in Scharn zijn met 
name veel stoepen ontwricht door de bomen die ooit geplant zijn? 
 
Antwoord 1: 
Voor de aanleg van glasvezel moeten stoepen worden opengebroken t.b.v. het graven van sleuven 
waar de glasvezel in komt te liggen. De gemeente kijkt daarbij ook naar de kwaliteit van de trottoirs 
en het herstel zal minimaal zijn gericht op het opheffen van onveilige plekken in de directe omgeving 
van de gegraven sleuven. Binnen de gehele gemeente loopt momenteel een project waarbij 
onveilige stoepen ten gevolge van boomwortelopdruk worden aangepakt waarbij in de periode 2019 
tot en met 2023 ruim 1 miljoen euro is/wordt geïnvesteerd. 
 
 
Vraag 2: 
2. In Scharn zien we in veel straten bomen die de stoepen ontwrichten, daarnaast begrijpen we van 
bewoners dat bomen gekapt gaan worden. 
a. Kunt u ons vertellen wat er precies gaat gebeuren, komen hiervoor nieuwe bomen in de plaats, 
waarom gaan de oude weg en waarom wordt gekozen voor welke soort nieuwe bomen? 
b. Bent u het met ons eens dat groen zeer belangrijk is in de woonwijken en dat we met name naar 
meer en niet minder groen moeten gaan in de toekomst? 
 
 
Antwoord 2: 
Op tal van plaatsen in Maastricht worden bomen vervangen in kader van wortelopdruk.  Afhankelijk 

van de situatie worden de bomen gekapt omdat ze te oud zijn of niet meer vitaal waarna er nieuwe 

worden teruggeplant. Daarbij wordt, met name in verhardingen, extra aandacht besteed aan de 

groeiplaatsen om toekomstige wortelopdruk te voorkomen. Waar dit niet mogelijk is worden te kappen 

bomen elders binnen de gemeente gecompenseerd. Daarbij streven we ernaar nieuwe bomen zoveel 

mogelijk een groeiplaats te bieden in plantsoenen of gazons en niet in de verharding. Gelet op het 

belang van groen in de woonwijken proberen we per saldo meer groen terug te planten dan er 
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verwijderd is. Voorts is er op 275 locaties voor gekozen om de opgedrukte verharding rondom bomen 

te vervangen door halfverharding om de wortelopdruk weg te nemen.   

Wat betreft de soortenkeuze wordt maatwerk geleverd om de meest optimale boom op de betreffende 

plek (terug) te planten. Zo wordt er o.a. rekening gehouden met de plaatsing van zonnepanelen. Bij 

meer grootschalige vervangingen van bomen wordt de soortenkeuze bepaald in overleg met de buurt.  

 
 
Vraag 3: 
3. Een bewoner heeft ons medegedeeld dat hij vaak drugsdealers ziet rond de kerk in Scharn, bent u 
hiermee bekend? 
a. Zo ja, wat wordt ondernomen tegen dit soort praktijken in de woonbuurt Scharn? 
b. Zo nee, kunt u ons toezeggen dat u als portefeuillehouder veiligheid bij de politie navraag doet en 
de conclusie naar ons terugkoppelt? 
 
 
Antwoord 3: 
a. Dat is de burgemeester niet bekend. 
b. De politie werkt informatie-gestuurd. Indien dit mogelijk is zal zij op basis van meldingen nadere 
actie ondernemen tegen geconstateerde drugsoverlast. De burgemeester zal dit via de ambtelijke lijn 
nog een keer extra bij de politie onder de aandacht brengen.  
 

 

Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
  
 
John Aarts 
Wethouder Financiën, Vastgoed, Stadsbeheer en Hospitality, 
 
 
 


